
DPr-BRM-II.0012.7.12.2019 

Protokół nr 14/IX/2019 

posiedzenia Komisji Kultury  
Rady Miejskiej w Łodzi, 

z dnia 17 września 2019 roku  

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   - 16 radnych, 

obecnych   - 14 radnych, 

nieobecnych    - 2 radnych, tj.: 

1. radna p. Antonina Majchrzak – nieobecna nieusprawiedliwiona;  

2. radny p. Emilia Susniło – Gruszka – nieobecna nieusprawiedliwiona;  

oraz zaproszeni goście.  

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyli:  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka. 

1. Przyjęcie protokołu nr 11/VI/2019 z dnia 25 czerwca 2019 r. oraz protokołu nr 12/VII/2019 z dnia 
2 lipca 2019 r.  

2. Delegowanie przedstawiciela Komisji Kultury Rady Miejskiej w Łodzi do składu Kapituły 
ds. przyznania wyróżnienia „Mecenas łódzkiej kultury” w roku 2019 powołanej Zarządzeniem 
Nr 1295/VIII/19 Prezydenta Miasta Łodzi z dnia 5 czerwca 2019 r.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie Miasta Łodzi na 
2019 rok – druk nr 301/2019.  

4. Sprawy nazewnicze.  

5. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Łodzi na lata 
2014-2017” – druk nr 300/2019.  

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia:  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka po stwierdzeniu quorum, na podstawie 
podpisów na liście obecności radnych, otworzyła obrady. Poinformowała, że członkowie 
Komisji otrzymali zaproszenia drogą elektroniczną. Zapytała o propozycje zmian dziennego 
porządku obrad.  

Uwag nie zgłoszono.  
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Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka poinformowała, że do Komisji 
wpłynęły projekty uchwał: 

1. Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 
Miasta Łodzi na 2019 rok – druk Nr 321/2019.  

2. Autopoprawka do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łodzi na lata 2019 – 2040 –  
druk Nr 322/2019.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: zaproponowała przyjęcie dziennego 
porządku obrad w następującym brzmieniu:  

1. Przyjęcie protokołu nr 13/VIII/2019 z dnia 27 sierpnia 2019 r.  

2. Rozpatrzenie Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz 
zmian w budżecie Miasta Łodzi na 2019 rok – druk Nr 321/2019.  

3. Rozpatrzenie Autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łodzi na lata 2019 – 2040 – 
druk Nr 322/2019.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru zmiany statutu Biblioteki Miejskiej 
w Łodzi w części dotyczącej lokalizacji filii – druk nr 307/2019.  

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Sosnowe Wzgórze 
– druk BRM nr 250/2019.  

6. Przyjęcie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania ulicy nazwy 
Zielonego Wzgórza – druk BRM nr 251/2019.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania skwerowi nazwy skwer 
im. Tadeusza Mazowieckiego – druk BRM nr 260/2019.  

8. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” przyjęła dzienny porządek obrad w ww. brzmieniu.  

 

Ad 1 Przyjęcie protokołu nr 13/VIII/2019 z dnia 27 sierpnia 2019 r. 

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: zapytała o uwagi do protokołu 
nr 13/VIII/2019 z dnia 27 sierpnia 2019 r. doręczonego państwu radnym w drodze 
elektronicznej.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: poddała pod głosowanie Komisji 
przyjęcie protokołu nr 13/VIII/2019 z dnia 27 sierpnia 2019 r.  

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” przyjęła protokół nr 13/VIII/2019 z dnia 27 sierpnia 2019 r.  

 

Ad 2. Rozpatrzenie Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz 
zmian w budżecie Miasta Łodzi na 2019 rok – druk Nr 321/2019.  
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Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: o wprowadzenie do bieżącego punktu 
porządku obrad poprosiła przedstawiciela Skarbnika Miasta Łodzi.  

Dyrektor Wydziału Bud żetu p. Małgorzata Wojtczak zreferowała załączony do 
niniejszego protokołu projekt uchwały opisany w druku nr 321/2019. 

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: poddała pod pozytywne zaopiniowanie 
Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie Miasta 
Łodzi na 2019 rok – druk Nr 321/2019. 

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz 3 głosach 
„wstrzymuj ących się” pozytywnie zaopiniowała Autopoprawkę do projektu uchwały 
w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie Miasta Łodzi na 2019 rok –  
druk Nr 321/2019. 

 

Ad 3. Rozpatrzenie Autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łodzi na lata 2019 – 2040 –  
druk Nr 322/2019.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: o wprowadzenie do bieżącego punktu 
porządku obrad poprosiła przedstawiciela Skarbnika Miasta Łodzi.  

Dyrektor Wydziału Bud żetu p. Małgorzata Wojtczak zreferowała załączony do 
niniejszego protokołu projekt uchwały opisany w druku nr 322/2019. 

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: poddała pod pozytywne zaopiniowanie 
Autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Łodzi na lata 2019 – 2040 – druk Nr 322/2019.  

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: poddała pod pozytywne zaopiniowanie 
Autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Łodzi na lata 2019 – 2040 – druk nr 322/2019.  

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz 3 głosów 
„wstrzymuj ących się” pozytywnie zaopiniowała Autopoprawkę do projektu uchwały 



 4

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łodzi 
na lata 2019 – 2040 – druk nr 322/2019.  

 

Ad 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru zmiany statutu Biblioteki 
Miejskiej w Łodzi w części dotyczącej lokalizacji filii – druk nr 307/2019.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: o wprowadzenie do bieżącego punktu 
porządku obrad poprosiła przedstawiciela Wydziału Kultury. 

p.o. Zastępcy dyrektora Wydziału Kultury p. Bogna Witkowska zreferowała załączony 
do niniejszego protokołu projekt uchwały opisany w druku nr 307/2019. 

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: wobec braku innych zgłoszeń poddała 
pod głosowanie Komisji pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru 
zmiany statutu Biblioteki Miejskiej w Łodzi w części dotyczącej lokalizacji filii –  
druk nr 307/2019.  

Komisja w głosowaniu przy 7głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz 3 głosach 
„wstrzymuj ących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru zmiany 
statutu Biblioteki Miejskiej w Łodzi w części dotyczącej lokalizacji filii –  
druk nr 307/2019.  

 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Sosnowe Wzgórze 
– druk BRM nr 250/2019.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: projektodawcą uchwały jest nasza 
Komisja. Na poprzednich posiedzeniach rozpatrywaliśmy wniosek o nadanie ulicy nazwy 
Sosnowe Wzgórze. Mamy odpowiednie opinie. Jest również przygotowane odpowiednie 
uzasadnienie, które w pełni wyczerpuje tę sprawę. Propozycja nazewnicza jest zgodna z 
opinią Rady Osiedla Nowosolna.  

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: wobec braku innych zgłoszeń poddała 
pod głosowanie Komisji przyjęcie projektu uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Sosnowe 
Wzgórze – druk BRM nr 250/2019.  

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” przyjęła projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Sosnowe 
Wzgórze – druk BRM nr 250/2019.  
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Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania ulicy nazwy 
Zielonego Wzgórza – druk BRM nr 251/2019.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: projektodawcą uchwały jest nasza 
Komisja. Na poprzednich posiedzeniach rozpatrywaliśmy wniosek o nadanie ulicy nazwy 
Zielonego Wzgórza. Jest to uchwała zmieniająca, ponieważ de facto jest to przedłużenie 
istniejącej ulicy o tej samej nazwie. Wszystkie odpowiednie opinie zostały uzyskane. 
Propozycja nazewnicza jest zgodna z opinią Rady Osiedla Dolina Łódki.  

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: wobec braku innych zgłoszeń poddała 
pod głosowanie Komisji przyjęcie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 
ulicy nazwy Zielonego Wzgórza – druk BRM nr 251/2019.  

Komisja w głosowaniu przy 10 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” przyjęła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 
ulicy nazwy Sosnowe Wzgórze – druk BRM nr 251/2019.  

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania skwerowi nazwy skwer 
im. Tadeusza Mazowieckiego – druk BRM nr 260/2019.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: projektodawcą uchwały jest radny pan 
Tomasz Kacprzak, którego poproszę o wprowadzenie.  

Radny p. Tomasz Kacprzak zreferował załączony do niniejszego protokołu projekt uchwały 
opisany w druku BRM nr 260/2019.  

Skwerowi położonemu u zbiegu ulic Łąkowej i Andrzeja Struga proponuje nadać się nazwę 
Tadeusza Mazowieckiego. W dniu 12 września obchodziliśmy 30. rocznicę powołania przez 
rządu Tadeusza Mazowieckiego.  

W dalszej części wypowiedzi projektodawca przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały, 
które opisuje działalność Tadeusza Mazowieckiego,  

Radny zgłosił autopoprawkę, która polega na tym, że działki nr 1/14 i 57/12 nie będą objęte 
projektem uchwały, ponieważ – zgodnie z informacją Łódzkiego Ośrodka Geodezji – nie 
mają one uregulowanego stanu prawnego. Pan radny powiedział, że zgłosi pisemną 
autopoprawkę w na sesji Rady w dniu jutrzejszym.  

Pytania.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: pogratulowała panu radnemu, że udało 
mu się w ogóle znaleźć lokalizację, ponieważ Komisja Kultury na co dzień otrzymuje szereg 
wniosków dla których ciężko jest wnioskodawcom znaleźć lokalizację.  

Czy pan radny znalazł tę lokalizację dzięki pomocy ŁOG-u? 
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Radny p. Tomasz Kacprzak: ja od dłuższego czasu szukałem w Łodzi miejsca, które można 
byłoby poświęcić Tadeuszowi Mazowieckiemu. Myślałem o alei, placu. Niestety takiej 
przestrzeni publicznej nie znalazłem.  

Przekazałem projekt uchwały do właściwej rady osiedla. Obecnie czekam na odpowiedź.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: problem polega na tym, że rada 
osiedla ma 30 dni na udzielenie odpowiedzi.  

Radny p. Tomasz Kacprzak: jeżeli nie otrzymamy odpowiedzi, możemy poczekać 
z przegłosowaniem tego projektu. To nie jest kwestia pilna. Właściwą rada jest dla tej 
lokalizacji Rada Osiedla Stare Polesie.  

Jeśli do jutra opinia nie wpłynie, wycofam punkt z porządku obrad sesji i poczekamy na 
wpłynięcie opinii rady bądź upływ czasu, w którym powinna ona wypowiedzieć się.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: czy pan analizował w innych miastach 
jakim obiektom została nadane imię Tadeusza Mazowieckiego? 

Radny p. Tomasz Kacprzak: tak analizowałem. W większości miast w Polsce są to bardzo 
małe ronda na skrzyżowaniach.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: nie do końca się zgodzę. W Gdańsku 
jest to jedno z większych rond, w Lublinie też. Natomiast w Częstochowie jest to ulica.  

Radny p. Tomasz Kacprzak: uważam, że ten skwer jest reprezentacyjny. Nie myślałem, aby 
stawiać tam kamienia pamięci bądź pomnika, ale uważam, że jest tam wystarczająco dużo 
zieleni, aby przeprowadzić uroczystość. W okolicach jest skwer KOR, który jest mniej 
okazały i mamy też plac 4 Czerwca, który generalnie jest parkingiem przed telewizją.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: nie chciałabym robić wyjątku z uwagi 
na to, że projektodawca jest radny. Chciałabym, aby opinia została przedstawiona. Zaraz 
poddam pod glosowanie pozytywnej opinii dla tego projektu uchwały, ale jeśli jutro opinii 
rady osiedla nie będzie… 

Radny p. Tomasz Kacprzak: to ja już zadeklarowałem, że wycofuję projekt z porządku 
obrad. Uważam, że rada osiedla powinna się w tej sprawie wypowiedzieć.  

Wiceprzewodnicząca Komisji radny p. Maciej Rakowski: mogę żałować, że tak mało 
dostojne miejsce będzie nosiło imię Tadeusza Mazowieckiego. Wątpliwości moje dotyczą 
tego, czy w nazwie powinno być słowo: „imienia”, bo jeśli zestawimy to z nazewnictwem 
ulic, to jest ulica Adama Mickiewicza, ulica Tadeusza Kościuszki. Nie jest ulica imienia 
Adama Mickiewicza, dlatego tutaj rezygnowałbym ze słowa: „imienia”. Po prostu skwer 
Tadeusza Mazowieckiego. I moim zdaniem wielką literą słowo: „Skwer”.  

Radny p. Tomasz Kacprzak: ja jestem za tym, aby pisownię ujednolicić więc jaki jest trend 
w tej kwestii? 

Zastępca dyrektora Łódzkiego Ośrodka Geodezji p. Edyta Majer: w większości 
przypadków nie stosujemy słowa: „imienia”.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: mamy ten problem, że nie ma 
jednolitych zasad. Mówiliśmy o tym już na poprzedniej Komisji w przypadku ronda 
Edelmana, gdzie w tytule uchwały było: w sprawie nadania rondu nazwy: Marka Edelmana. 
Mieliśmy wątpliwość, czy użyć słowa: „nazwy” czy „imienia”.  
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Wiceprzewodnicząca Komisji radny p. Maciej Rakowski: a może w tytule zrezygnować z 
pierwszego słowa: „skwer” i wówczas tytuł brzmiałby: „w sprawie nadania nazwy Skwer 
Tadeusza Mazowieckiego.”.  

Radny p. Tomasz Kacprzak: przyjmuję te uwagi redakcyjne.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: rozumiem, że zapis będzie utrzymany 
konsekwentnie w § 1.  

Radny p. Tomasz Kacprzak: oczywiście.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: wobec tego kto z państwa jest za 
pozytywną opinią dla projektu uchwały w sprawie nadania skwerowi nazwy skwer 
im. Tadeusza Mazowieckiego – druk BRM nr 260/2019. 

Komisja w głosowaniu przy 13 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 
skwerowi nazwy skwer im. Tadeusza Mazowieckiego – druk BRM nr 260/2019. 

Ad 8. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: poinformowała, że na jej ręce od 
Wiceprezydenta Miasta Łodzi pana Krzysztofa Piątkowskiego do Komisji wpłynęły ręce dwa 
zaproszenia do uczestnictwa w posiedzeniach Komisji Konkursowych.  

Wobec powyższego pani przewodnicząca zaproponowała desygnowanie jej kandydatury 
w formie głosowania.  

1. Delegowano przedstawiciela Komisji Kultury Rady Miejskiej w Łodzi do udziału 
w pracach Komisji Konkursowej powołanej w związku z Zarządzeniem 
Nr 1987/VIII/19 Prezydenta Miasta Łodzi z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie 
ogłoszenie konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Ośrodka Kultury „Górna”.  

Komisję reprezentować będzie radna p. Karolina Kępka.  

Wynik głosowania: „za” – 12 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się”  
– 0 głosów.  

2. Delegowano przedstawiciela Komisji Kultury Rady Miejskiej w Łodzi do udziału 
w pracach Komisji Konkursowej powołanej w związku z Zarządzeniem 
Nr 1910/VIII/19 Prezydenta Miasta Łodzi z dnia 23 sierpnia 2019 r. w sprawie 
ogłoszenie konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Centrum Dialogu 
im. Marka Edelmana w Łodzi.  

Komisję reprezentować będzie radna p. Karolina Kępka.  

Wynik głosowania: „za” – 12 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się”  
– 1 głos.  

Następnie pani przewodnicząca poinformowała o pismach, które wpłynęły do 
Komisji:   

1. od Wiceprezydenta Miasta Łodzi: prośba o wyrażenie opinii Komisji Kultury 
w sprawie rekomendacji kandydata na stanowisko zastępcy dyrektora ds. 
artystycznych Teatru Muzycznego. 

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: zaproponowała, aby tę sprawę 
umieścić w porządku obrad kolejnego posiedzenia Komisji Kultury.  
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2. Propozycja nazewnicza: ulica Promienista lub Marcowa, lub Sielankowa dla drogi 
wewnętrznej odchodzącej od ul. Bocznej w kierunku wschodnim, zlokalizowanej na 
działce ewidencyjnej 612 w obrębie G-55.  

Łódzki Ośrodek Geodezji: zwraca uwagę, że występuje nazwa ulicy o podobnym 
brzmieniu, tj. Promienna, Sielanki oraz park Sielanka.  

Biuro Architekta Miasta:  brak. 

Rada Osiedla Wiskitno: brak.  

3. Propozycja nazewnicza: prośba Fundacji NEC MERGITUR im. Ferdynanda 
Ruszczyca o nadanie jednej z łódzkich ulic imienia Ferdynanda Ruszczyca.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: z pismem zwrócili się do nas Wydział 
Kultury. Jeśli państwo stwierdzicie, że propozycja nazewnicza jest warta rozważanie, to taka 
opinię prześlemy do Wydziału Kultury; projektodawcą uchwały może być nie tylko Komisja 
Kultury. Jeśli nie będzie sprzeciwu z państwa strony, to tak postąpimy.  

4. Sygnatariusze Manifestu Wolnej Kultury Łodzi: prośba o możliwość prezentacji 
postulatów zawartych w Manifeście Wolnej Kultury Łodzi.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: chciałabym, abyśmy sprawą zajęli się 
na posiedzeniu październikowym. Wydział Kultury zadeklarował chęć udziału w posiedzeniu.  

5. Prezes Stowarzyszenia U siebie-At home: Projekt wirtualnego Muzeum obozu przy 
ulicy Przemysłowej w Łodzi.  

Radny p. Bartłomiej Dyba – Bojarski: podtrzymując poparcie dla pani przewodniczącej w 
ramach komisji wybierających dyrektorów instytucji kultury, bo to zacny i mądry glos na 
pewno tam będzie, to zwrócę uwagę i powiem przy okazji ewentualnego zaproszenia twórców 
Manifestu Wolnej Kultury, że te komisje oprócz osoby pani radnej są w stu procentach 
zależne  od prezydenta. I to jest trochę fikcja w momencie, kiedy na 4 osoby w komisji mamy 
3 osoby, które są osobami z Wydziału Kultury. To w dużej mierze fikcja a nie komisja 
konkursowa.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: czy my – jako Komisja Kultury – 
mamy wpływ na to, aby kształtować skład komisji konkursowej. Nie wydaje mi się, aby była 
do tego podstawa prawna.  

Radny p. Bartłomiej Dyba – Bojarski: do wielu rzeczy nie mamy podstaw prawnych a 
wypowiadamy opinie. Podtrzymując poparcie dla pani przewodniczącej należy wskazać, że to 
mało jak na udział czynnika społecznego. Głos decydujący mają tylko i wyłącznie 
pracownicy prezydenta i z głosem dodatkowym nikt nie jest dopuszczony, co porusza również 
Manifest. Poparcie dla pani przewodniczącej nie jest poparciem dla kształtu komisji w ogóle.  

p.o. Zastępcy dyrektora Wydziału Kultury p. Bogna Witkowska: przekażę tę uwagę do 
pana prezydenta Piątkowskiego.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: wobec tego dziękujemy. 

Na tym porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany. 

Wobec braku zgłoszeń innych spraw Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka 
zakończyła posiedzenie.  

  Protokół sporządziła      Przewodnicząca Komisji 

Monika Olejniczak             Karolina Kępka 


